

收集個人資料聲明

1. 申請人於報名表格所提供的個人資料將只會用作辦理是次簡介會報名事宜。資料只會供本處職員參閱，作為處理申請、聯絡、統計及核實身份等用途。
2. 個人資料的提供純屬自願性質。若你未能提供所有的必填資料，本處可能無法辦理你的報名。
3. 根據《個人資料（私隱）條例》（第 486 章）的規定，你有權查閱及改正你提供的個人資料。如有關於收集、查閱和改正你的個人資料的查詢，請向勞工處外籍家庭傭工科提出（地址：九龍旺角道 1 號旺角道壹號商業中心 16 樓；電話：3582 8989）。

辦事處專用

- 你已成功報名參加是次簡介會。你的報名編號為：_____
- 請注意：參加者於簡介會當日須提供報名編號以作登記及安排入座之用。*
- 是次簡介會名額已滿。多謝你的支持。

Personal Information Collection Statement

1. The personal data you provided in this form will solely be used for processing your enrolment for this briefing. Only the Labour Department staff will be given access to the personal data for the handling of application, correspondence, compilation of statistics and verification of identity.
2. The provision of personal data is voluntary. If you do not provide all compulsory information as requested, this department may not be able to process enrolment for this briefing.
3. You have the right of access and correction of your personal data as provided under the Personal Data (Privacy) Ordinance (Cap.486). For enquiries about the collection, access and correction of your personal data, please address them to the Foreign Domestic Helpers Division of the Labour Department (Address: 16/F, One Mong Kok Road Commercial Centre, 1 Mong Kok Road, Kowloon; Tel. no.: 3582 8989).

For Official Use Only

- Your enrolment is successful. Enrolment no.: _____

Note: Attendant should provide the above enrolment no. assigned by this Department during registration for seat arrangement and attendance record purpose.

- Your enrolment is unsuccessful due to over-subscription. Thank you for your support.